
  

 

 

Nieuwsbrief van ouders voor ouders  
1/2023-2024 

Geachte ouder/verzorger, 

Het bestuur van de oudervereniging informeert u graag over haar activiteiten. Bent u benieuwd wat we doen op 
het Emmauscollege? Lees dan verder! 
 

In deze editie 
 
●    Wat doet de oudervereniging? 
●    Actueel 
●    Vacatures bestuur oudervereniging 
●    Contact met de oudervereniging 
 

WAT DOET DE OUDERVERENIGING?    

De Oudervereniging Emmauscollege (OVE) overlegt met de schoolleiding over schoolzaken en is aanspreekpunt 
voor alle ouders en verzorgers over algemene schoolse zaken. Ook zit vanuit de OVE een drietal leden in de 
Medezeggenschapsraad (MR). Daarnaast controleert de OVE de bestedingen van de ouderbijdrage, en 
organiseert ze een jaarlijkse thema-avond. 

 
Alle ouders van het Emmauscollege zijn automatisch lid van de Oudervereniging (OVE). Het bestuur van de 
vereniging bestaat uit 16 enthousiaste ouders die gekozen worden voor een termijn van drie jaar. De OVE heeft 
zes keer per jaar overleg met de schoolleiding over belangrijke thema’s. Meer lezen over wat het bestuur doet en 
wie er in zitten? Kijk op de website van het Emmauscollege bij Ouders > OVE. 
 

  
ACTUEEL 
  
Jaarplan 2023-2024  Het Emmauscollege heeft een schoolplan, waarin het beleid voor een periode van vier jaar 
wordt vastgelegd. Op basis van dit schoolplan wordt jaarlijks een jaarplan gemaakt, met de plannen en prioriteiten 
voor het schooljaar. Het jaarplan voor dit jaar is door de schoolleiding toegelicht. Een aantal onderwerpen komt 
specifiek aan bod in het jaarplan zoals leskwaliteit, duurzaamheid, ICT, toetsbeleid, identiteit en burgerschap en 
internationalisering.  Daarnaast krijgt de school subsidie voor een aantal zaken die daarom ook in de jaarplannen 
worden opgenomen, b.v. een subsidie voor onderzoek naar verlengde brugklassen en een onderzoek naar 
invoering van een praktijkgericht programma op de HAVO. 
  
Kennismaking nieuwe afdelingsconrectoren  In ons laatste overleg hebben we kennisgemaakt met twee 
nieuwe gezichten in de schoolleiding, Sharony Droogendijk, conrector Personeel & Organisatie en Frank Stoker, 
conrector 4 en 5 HAVO. We wensen Sharony en Frank een hele goede tijd toe op het Emmauscollege. 
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Examenresultaten  De examenresultaten kwamen aan de 
orde in ons overleg in juli en in september. Op de HAVO mocht 
82,3% een diploma in ontvangst nemen, op het VWO 80% van 
de leerlingen. Dit zijn voor het Emmauscollege geen goede 
cijfers. Er wordt een analyse gemaakt van de resultaten. Zodra 
die beschikbaar is praten we hier verder over met de school. 

 

Lesuitval  Het uitvallen van lessen is een regelmatig terugkerend onderwerp. We maken ons zorgen over de 
aantallen lessen die uitvallen. De terugkeer van buitenschoolse activiteiten zoals reizen en excursies na de 
Corona-periode heeft het probleem zichtbaarder gemaakt. Het is niet makkelijk om geschikte vervanging te vinden 
voor zieke docenten. De school werkt er hard aan om uitval zoveel mogelijk te voorkomen. Zo wordt overleg vaker 
gepland buiten de lesuren. Ook is het mogelijk geworden om de uitval per klas en per vak te volgen, zodat 
bijvoorbeeld het vrij structureel uitvallen van een bepaald vak voor een klas eerder gesignaleerd wordt en ook 
(deels) opgelost kan worden. Als oudervereniging blijven we de ontwikkelingen kritisch volgen.  
  
Toetsen  Ook de toetsdruk is een terugkerend onderwerp. Helaas is de ontwikkeling van toetsbeleid, die was 
opgenomen in het jaarplan voor het afgelopen schooljaar, niet voldoende van de grond gekomen. In het jaarplan 
voor dit jaar is dit onderwerp opnieuw opgenomen. Het is in onze ogen belangrijk dat hier werk van wordt gemaakt 
omdat de signalen over hoge toetsdruk, met name uit de onderbouw, niet afnemen. 
 

 

 

 

 

Huiswerk in Magister  In de onderbouw is dit schooljaar het gebruik van een planner ingevoerd (de 
zogenaamde Plenda). Hier wordt in principe niet meer met Magister gewerkt om het huiswerk op te geven maar 
worden de leerlingen als het goed is begeleid bij het zelf plannen van hun werk in de planner. In de bovenbouw 
worden verschillende studiewijzers, Magister en zelfs mondelinge mededelingen in de klas door elkaar gebruikt. 
We hebben de schoolleiding gevraagd hier meer eenduidigheid in aan te brengen. De school kiest er uit 
didactische overwegingen voor om zoveel mogelijk met studiewijzers te werken om de leerlingen te stimuleren 
zelf hun werk te plannen. Die studiewijzers moeten dan wel allemaal hetzelfde format hebben en ook door alle 
vakken gebruikt worden. We hebben de school gevraagd hier nog eens goed naar te kijken omdat we veel 
verschillende manieren zien om huiswerk op te geven. 
  
Schoolgids  Wijzigingen in de schoolgids worden jaarlijks voorgelegd aan de leerling- en oudergeleding in de 
MR. Dit jaar is de regel met betrekking tot het dragen van hoofdbedekking aangepast. De nieuwe tekst is tot stand 
gekomen na uitgebreid overleg met alle geledingen en luidt als volgt: “Kleding en gedragingen die niet gepast zijn 
of niet overeenkomen met de doelstellingen van onze school, worden niet getolereerd. Het is niet toegestaan om 
in school jassen en/of hoofdbedekking te dragen of deze mee te nemen in de klas. Hoofdbedekking die wordt 
gedragen vanwege een geloofsovertuiging is toegestaan. In het kader van de veiligheid kunnen ten aanzien van 
hoofdbedekking specifieke eisen gelden.”  Deze aanpassing is sinds dit schooljaar van kracht. 
 

  
WILT U OOK MEEPRATEN IN HET OVE-BESTUUR?  
  
In november nemen we afscheid van drie van onze bestuursleden vanwege het einde van hun zittingstermijn van 
drie jaar. Gedurende het jaar namen we ook al afscheid van twee bestuursleden. Gelukkig zijn er ook een aantal 



bestuursleden die zich beschikbaar hebben gesteld voor een nieuwe termijn. Maar daarmee zijn we nog niet op 
volle sterkte. 
  
We hebben u nodig! Om de dialoog met de school namens alle ouders goed te kunnen voeren en inbreng vanuit 
alle leerjaren en achtergronden te kunnen garanderen zou het fijn zijn als we een aantal nieuwe bestuursleden in 
ons midden kunnen verwelkomen. Wilt u lid worden van het OVE-bestuur? U bent van harte welkom! Neem voor 
6 november 2023 contact met ons op via ove@emmauscollege.nl  Iedere ouder kan zich verkiesbaar stellen. 
  
De OVE overlegt zes keer per jaar met de schoolleiding. Daarnaast organiseren we meerdere activiteiten. We 
verwachten van alle bestuursleden dat zij een actieve rol spelen bij één of meer van deze activiteiten. Uiteraard 
kunt u aangeven waar uw interesse naar uit gaat. 
 

  
CONTACT MET DE OVE 
  
Wilt u meer weten over de OVE of haar activiteiten? Mail uw vragen en opmerkingen 
aan ove@emmauscollege.nl. U kunt ook kijken op de website van het Emmauscollege (Kijk bij Ouders > OVE.). 
Tijdens ouderavonden kunt u ons op school ontmoeten. We staan dan in de hal van het Emmauscollege. 
  
Tot ziens op het Emmauscollege! 
  
Namens het bestuur van de oudervereniging, 
Willeke Stekelenburg 
Voorzitter 
 

  

    

  

U ontvangt deze nieuwsbrief omdat uw kind een leerling van het Emmauscollege is. Mailen met de 
oudervereniging kan via OVE@emmauscollege.nl. 
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